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To:

Cc:

From:

Sent: Thur 4/16/2020 1:07:06 PM

Subject: FW: behoefte herverwerking FFP1- ademeschermingsmaskers

Received: Thur 4/16/2020 1:07:07 PM

go
Kun je hier met de taskgroup naar kijken?
Ik ben vandaag maar gedeeltelijk aan het werk en de mailstroom is nogal fors, maar dit is denk ik wel een

belangrijke vraag.

5.1.2e

From: [INEXECHN JEEXEDM civ. ni>
Sent: donderdag 16 april 2020 14:41

To:KEEN SEM ov.o1>

Subject: behoefte herverwerking FFP1- ademeschermingsmaskers

Beste
EEERPN

Gisteren hadden we telefonisch overleg over de herverwerking van FFP1-maskers. We proberen nu zicht te krijgen
op de behoefte in de zorg aan methoden voor herverwerking van FFP1-maskers: FFP1-maskers zijn niet

beschikbaar, maar de vraag is of de FFP1-maskers inmiddels massaal zijn vervangen door FFP2 of door chirurgische
mondmaskers type IIR (afhankelijk van de situatie). Wij hebben namelijk weinig vraag naar methoden voor het

herverwerken van FFP1 maskers gekregen.
Heb jij hier inmiddels al meer zicht op? En heb je suggesties hoe we er achter kunnen komen hoe groot de vraag

naar herverwerking van FFP1 is? Bij GGD/GHOR misschien? Heb je daar een contactpersoon voor mij?

Bij voorbaat dank voor de informatie!

Met vriendelijke groet,

5.1.2e 5.1.2¢

National Institute for Public Health and the Environment (RIVM)
ac blealth Protection (GZB)


